
 Vättersö Nya Samfällighetsförening, Vättersö (VNSF) 
 
Protokoll från årsstämman söndagen den 4 juli 2004 
Plats: Dansbanan Vättersö 
 
Närvarande fastigheter: 4, 14, 34, 35, 36, 37, 55, 81, 93, 95, 96, 97, 102, 106, 123, 125, 126, 
130, 134, 151, 152, 163, 171, 177, 178, 179, 185, 187, 188, 197, 202, 204. 
 

1. Stämman öppnas. Eva Fahlin öppnade stämman och hälsade välkomna. 
 

2. Godkännande av dagordning. Stämman godkände dagordningen. 
 

3. Val av ordförande vid stämman. Eva Fahlin valdes till ordförande vid stämman. 
 

4. Val av sekreterare vid stämman. Ulrika Fellenius valdes till sekreterare vid 
stämman. 

 
5. Val av justeringsmän tillika rösträknare. Christina Feldreich och Leif Lövgren 

valdes till justeringsmän och rösträknare. 
 

6. Frågan om stämman har blivit behörigt utlyst. Konstaterades att stämman utlysts i 
behörig ordning. 

 
7. Fastställande av röstlängd. Närvarolistan fastställdes som röstlängd. 

 
8. Styrelsens verksamhetsberättelse för perioden. Eva Fahlin föredrog styrelsens 

verksamhetsberättelse för perioden 030701 till 040630. 
 
Styrelsen har minskats med två medlemmar, Elisabeth Lindström och Roland Nordgren, 
eftersom styrelsen var för stor enligt föreningens stadgar. 
 
Norra bryggan har byggts ut med en lägre utbyggnad åt vänster. Bryggan är till för tillfällig 
angöring. Synpunkter kom på att bryggans placering förhindrar bad. Anders Olsson 
klargjorde att bryggan placerats där för att bäst skyddas mot åverkan av isen. Önskemål 
uppkom om en flyttbar badstege på nya bryggan. 
 
Vägunderhåll – räcke vid Ramsdal. Räcket är inte på plats, men sätts dit v.29 av Jan Ottosson. 
 
Skogsvård. För att även fortsättningsvis hålla marken öppen på Norrgärdet (nu när korna inte 
är här) har Anders Olsson tillsammans med några frivilliga påbörjat arbetet med att göra i 
ordning en fotbollsplan. Styrelsen har avsatt pengar för eventuell maskinell utrustning. Ett 
flertal medlemmar uttryckte saknad efter korna och ville till nästa sommar ha dem tillbaka. 
Formellt får vi inget tillstånd av Österåkers kommun att hålla kor på marken, men om ett 
enigt beslut tas i föreningen har kommunen inga invändningar. En majoritet av stämman 
kunde tänka sig kor även i fortsättningen.  
 
Lastarbergskajen. Arbetet är påbörjat för att underlätta angörning av småbåtar. 
 
Årsavgiften. Styrelsen vädjar om bättre vilja att betala in årsavgiften i tid. Många betalar långt 
efter förfallodag. Förslag kom om färdigtryckta blanketter till nästa år. 



 
Vägskyltar och karta. Styrelsen har diskuterat att beställa skyltar och karta att sätta upp på ön. 
Det fanns delade meningar bland medlemmarna om nödvändigheten av detta. Via omröstning 
framkom att majoriteten är positiva till förslaget.  
 
Adressregister. Styrelsen har tagit fram ett adressregister. Detta fanns uppkopierat till de som 
önskade ta ett exemplar. 
 

9. Revisorernas berättelse. Revisorn Tor-Björn Jakobsson föredrog revisorsberättelsen 
för perioden 030101 – 031231. Revisorerna tillstyrkte ansvarsfrihet för styrelsen för 
perioden. 

 
10. Ansvarsfrihet för styrelsen. Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för den period 

revisionen omfattade. 
 

11. Ersättning till styrelse och revisorer. Inga arvoden utgår, endast ersättning för 
utlägg. 

 
12. Framställningar från styrelsen. Vad gäller policy för infiltrationsanläggningar och 

båt- och bryggplatser på samfälld mark togs detta ingående upp på stämman innan, 
Södra bryggans förenings årsstämma, varför VNSF valde att inte ytterligare ta upp 
dessa frågor. För information för ev. intresserade av bryggplats så finns ett vilande 
brygglag vid Lastarbergskajen. Byggandet blev ej av tidigare, men tillstånd fanns. Kan 
åter sökas hos lantmäteriverket. 

 
13. Förslag till handlingsplan 0407 – 0506. 

Skogsröjning sker som tidigare av oss boende i närområdet till egen fastighet. Ev. gemensamt 
datum till hösten likt förra året. 
 
Vägskyltar beställs av styrelsen. Material: trä med infräst text. Fästes i första hand på träd. 
Även en karta sättes upp vid Södra bryggan. Kartor i mindre format tas fram och kan säljas 
till självkostnadspris (enl. önskemål från stämman). Hemsidan kommer även att ha en karta. 
 
Kor. Kostnad för att ta ut kor är c:a 20000 kr. Bidrag kan sökas från EU, dock svårt att få 
eftersom marken ej tillhör jordbruksfastighet. Är det möjligt vill stämman att vi har kor nästa 
år. Detta kräver dessutom några eldsjälar som vill ta ansvaret för korna. 
 
Vägförbättringar. Inledningen på denna sommar med mycket regn påminner oss om att 
vägarna är i behov av förbättringar. Beslutet från förra året kvarstår. Vi gör vägförbättringarna 
etappvis. Det fanns synpunkter på att man borde gör alla vägarbeten på en gång, men 
kostnaden totalt för de arbeten som behövs göras uppgår till över 200000 kr, vilket inte finns i 
föreningens kassa. Följande vägsträckor innefattas:  

• Mellan fastigheterna 1:150-1:153 samt 1:149 
• Norr om fastighet 1:175 
• Mellan Ramsdal och Talludden 
• Vid midsommarstången och mot gamla affären 

 
14. Styrelsens förslag till inkomst- och utgiftsstat samt debiteringslängd. Styrelsens 

förslag godkändes av stämman. En utdebitering om 500 kr per fastighet betalas senast 
sista februari 2005. 



 
15. Val av styrelse. Styrelse valdes enligt följande: 

 
Tomas Svenden (1:170) ordf. (nyvald 1år) 
Ulrika Fellenius (1:93) sekr. (nyvald 2år) 
Ulla Åström (1:36)  led./kassör (nyvald 1år) 
Henrik von Kock (1:204) led. (kvar 1år) 
Jan Ottosson (1:95)  led. (nyvald 2år) 
Eva Fahlin (1:120)  suppl. 1år 
Birgitta Andersson (1:148) suppl. 1år 
 
16. Val av revisorer och revisorssuppleanter. Till revisorer omvaldes: 
Torbjörn Jakobsson (1:187) 
Franz Helzel (1:96) 
 
Revisorssuppleanter: 
Bo Lövne (1:151) 
Hans Friberger (1:137) 
 
17. Val av valberedning. Till valberedning omvaldes: 
Gunnar Lundberg (1:97) 
Maria Repitsch (1:171) 
Tomas Hedström (1:185) 
 
18. Övriga frågor. 
Bredband. Henrik von Koch informerade om möjlighet till bredband för Vättersö. Det 
finns möjlighet att koppla upp sig på en närliggande station. Detta är ett beslut och en 
kostnad som varje fastighetsägare får ta. Inget gemensamt som behöver beslutas om. För 
att kolla upp intresset kommer en enkät att skickas ut. Är vi många kanske vi kan 
förhandla åt alla för något slags säsongabonnemang. 
 
Stadgeändringar. Vi kan inte göra några stadgeändringar eftersom det inte finns någon 
punkt på dagordningen i år som heter stadgeändringar. Fortsättningsvis ska vi alltid ha det  
som en stående punkt på dagordningen till våra årsstämmor. Vi behöver göra en 
stadgeändring nästa år. Det gäller datum för årstämma. Det bör inte stå att årstämman ska 
äga rum första lördagen i juli utan första helgen i juli. 
 
Årsstämmans längd. Förslag kom att årstämmans möteslängd borde sättas till 2 timmar. 
En timme är för knappt. 
 
19. Information om spridning av stämmoprotokoll. Protokollet skickas per post samt 

finns på hemsidan. 
 
Vid prokollet Justeras  Justeras 
      
 
 
Ulrika Fellenius  Christina Feldreich Leif  Lövgren 


